
  

Protokół 

z obrad XXIII Sesji Rady Gminy Świerzno 

w dniu  3 marca 2017 roku  

 

  Posiedzenie XXIII Sesji Rady Gminy Świerzno rozpoczęło się o godzinie 14
00

.
 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki. Przywitał 

przybyłych na posiedzenie  Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Starostę Powiatu 

Kamieńskiego, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno, Panią Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Świerznie, Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, przedstawiciela portalu 

prasowego. Na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 14 członków. Nieobecna 

Radna Halina Wojciechowska – nieobecność usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1  do protokołu. 

Ad.1.c. zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag i poprawek do porządku XXIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek XXIII Sesji Rady Gminy po wprowadzonej 

zmianie w punkcie 5,”podjcie uchwał”  podpunkt „i) ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków 

ochotniczej straży pożarnej” 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum,  

c) zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia, 

d) przyjęcie protokołu z XXII  posiedzenia Rady Gminy Świerzno. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

a) przyjęcie informacji Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

3. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie i Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Świerzno za 2016 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerznie oraz realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2016 rok. 

5.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2017 rok, 

b) uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2017 rok, 

c) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2017, 



  

d) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2017-2029, 

e) szczegółowych zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji, 

f) określenia stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów na terenie Gminy Świerzno, 

g) zmiany do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

niezabudowanej, 

h) zmieniającą uchwałę Nr XVIII/128/2016 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 września 2016 

roku w sprawie zatwierdzenia „Planów Odnowy Miejscowości na lata 2016-2022”. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie posiedzenia XXIII Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Porządek posiedzenia XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie 

z wprowadzonymi zmianami (zał. Nr 2). 

Ad. 1. d. przyjęcie protokołu z XXII posiedzenia Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż protokół z XXII posiedzenia Rady Gminy był 

do wglądu w biurze rady i dostępny na stronie Urzędu Gminy. 

 Przewodniczący zwrócił się  do Radnych o ewentualne uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania protokół z XXII posiedzenia  Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie 

przez Radnych. 

Ad.2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

Informacja Wójta Gminy Świerzno  z działalności między sesjami za okres od 2 stycznia  

2017 r. – do  23 lutego 2017 r.  

I. Organizacyjne: 

1.  We wszystkich świetlicach wiejskich prowadzone są warsztaty twórcze dla dzieci, 

młodzieży i osób starszych. Podczas tych warsztatów dzieci wykonywały prezenty dla swoich 

Babć i Dziadków. Również w szkołach ten dzień obchodzony był uroczyście. W czasie ferii  

świetlice wiejskie organizowały dla dzieci zajęcia manualne, bale karnawałowe. 

2. Od 18 stycznia ruszyły prace publiczne. Pierwsza grupa jaka została zatrudniona w ramach 

tych prac to Panie, zatrudnione w szkołach i w oddziałach przedszkolnych. W ramach prac 

publicznych została zatrudniona osoba w sekretariacie na okres 24 miesięcy. Jest to program 

12x12 do 30 roku życia. Pierwsze 12 miesięcy refunduje Urząd Pracy, a na kolejne 12 

miesięcy zatrudnia już gmina (na zastępstwo). 



  

3. W dniu 25 lutego 2017 r. w hali sportowej w Świerznie odbędzie się  III Memoriał im. 

Tadeusza Mandziaka w halowej piłce nożnej. Organizatorami tradycyjnie jest Stowarzyszenie 

Ziemi Świerznowskiej i Gmina Świerzno.  

4. Mieszkanka wsi Kaleń Pani Bronisława Przybylak w dniu 20 lutego 2017 r.  skończyła 103 

lata. Szanownej jubilatce wraz z Panią Sekretarz złożyliśmy gorące życzenia zdrowia 

i pomyślności. 

II. Nieruchomości.  

1. W dniu 22.02.2017 r. została podpisana umowa notarialna dotycząca sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym działki nr 10/13 obręb Krzemykowo. 

2. W dniu  30. 01. 2017 r. podpisana została umowa notarialna dotycząca sprzedaży budynku 

mieszkalnego nr 4A w miejscowości Rybice na rzecz Najemcy. 

 

III. Inwestycje 

1. Trwa ocena w PROW-ie projektu „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie Gminy Świerzno”, oraz „Poprawy Gospodarki Wodno-ściekowej II etap.” 

Zakończono ocenę formalną, czekamy na zakończenie oceny merytorycznej. 

2. Przygotowano projekt dot. „Wsparcia szkół i placówek prowadzących kształcenie ogólne 

oraz uczniów uczestniczących w kształceniu podstawowym, gimnazjalnym 

i ponadgimnazjalnym. Złożono stosowny wniosek. Oczekujemy na akceptację. Wartość 

projektu 499.000 zł,: wkład własny 49.900, 00 zł  tj. 10% wartości projektu. 

3. Zlecono budowę altany na placu zabaw w miejscowości Starza w ramach funduszu 

sołeckiego. 

4. Zlecono wykonanie budowy toalet wraz z elektryką i hydrauliką w Świetlicy Wiejskiej 

w miejscowości Chomino w ramach funduszu sołeckiego. 

5. Zlecono remont dróg. Realizacja do 10 marca br. 

6. Zlecono opracowanie bilansu terenów przeznaczonych pod zabudowę dla Gminy Świerzno 

oraz analizę zmian zagospodarowania przestrzennego Gminy. Wymóg opracowania wynika 

z ustawy o planowaniu przestrzennym. 

7. Złożony został wniosek do Lokalnej Grupy Działania „Partnerstwo w Rozwoju” w Wolinie 

na modernizację budynku użytkowego w Margowie z przeznaczeniem na Świetlicę Wiejską. 

Wartość projektu 180 tys. zł. 



  

8. Złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Wydział Edukacji i Sportu 

o dofinansowanie zakupu tablicy wynikowej z zegarem, oraz kosiarki samojezdnej do użytku 

na boiska sportowe w Gostyniu i Stuchowie, oraz wykonanie modernizacji nawierzchni boisk 

sportowych w Świerznie i Gostyniu. Wartość projektu 38 tys. zł. 

Wójt Gminy – uczestniczyłem w posiedzeniu Lokalnej Grupy Działania w Wolinie jako 

przedstawiciel Gminy. Dokonaliśmy podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia nowych członków 

LGD, która to będzie dokonywać oceny wniosków. Nowi członkami z naszej Gminy zostali 

Pani Agnieszka Skotni, Pan Janusz Licht. Robimy już ostanie uzupełnienia wniosku 

związanego z gospodarką wodnokanalizacyjną. Złożyliśmy wniosek do Lidera  w sprawie 

modernizacji budynku użytkowego w Margowie z przeznaczeniem na świetlicę wiejską. 

Koszt modernizacji wyniesie182 tys. zł., jeżeli będą jakieś zapytania to proszę we wolnych 

wnioskach. 

Ad. 2.a przyjęcie informacji Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

W wyniku głosowania informacja Wójta Gminy Świerzno z działalności między sesjami 

stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Sprawozdanie z działalności Zespołu  Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Świerzno za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy – sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Świerzno za 2016 rok było 

omawiane było na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy. Pani Monika Sienkiewicz-

Wdowiak Kierownik OPS-u, również wnikliwie udzieliła wszelkich wyjaśnień. Czy są 

jeszcze jakieś uwagi? Nie widzę. 

Sprawozdanie  z działalności Zespołu  Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie i Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Świerzno za 2016 rok. (zał . nr 4). 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerznie oraz realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy – sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Świerznie oraz realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2016 rok było  

omawiane na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy. Pani Monika Sienkiewicz-

Wdowiak Kierownik OPSu, również wnikliwie udzieliła wszelkich wyjaśnień. Czy są jeszcze 

jakieś uwagi? Nie widzę. 



  

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerznie oraz realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2016 rok. (zał . nr 5). 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Gminy – wszystkie  projekty uchwał dzisiaj przedstawione były 

wnikliwie analizowane na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy. 

a) uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2017 rok  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIII/156/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie  

uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2017 rok została  przyjęta przez 

Radnych 14 głosami za,  na 14 Radnych obecnych na sali (6). 

b) uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2017 r.   

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIII/157/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2017 r. została przyjęta 14 głosami za, na 14 radnych 

obecnych na sali (zał. Nr 7). 

c) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2017. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XXIII/158/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2017 została przyjęta 10 głosami za, 2 

głosami przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się, na 14 radnych obecnych na sali  (zał. Nr 8). 

d) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2017-

2029. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XXIII/159/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie  

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2017-2029 

została przyjęta 10 głosami za, 1 głosem przeciw i 3 głosami wstrzymującymi się, na 14 

radnych obecnych na sali  (zał. Nr 9). 

e) zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez Wójta  Gminy Świerzno udziałów i akcji 

Gminy Świerzno w spółkach prawa handlowego. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 



  

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XXIII/160/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie zasad 

wnoszenia, cofania i zbywania przez Wójta  Gminy Świerzno udziałów i akcji Gminy 

Świerzno w spółkach prawa handlowego została przyjęta 10 głosami za, 1 głosem przeciw i 3 

głosami wstrzymującymi się, na 14 radnych obecnych na sali  (zał. Nr 10). 

f) określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów na terenie Gminy Świerzno. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIII/161/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów na terenie Gminy Świerzno została 

przyjęta 14 głosami za, na 14 radnych obecnych na sali (zał. Nr 11). 

g) zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

niezabudowanej.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIII/162/2017 Rady Gminy Świerzno została przyjęta 

14 głosami za, na 14 Radnych obecnych na Sali (zał. Nr 12). 

h) zmieniającą uchwałę Nr XVIII/128/2016 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 września 

2016 roku w sprawie zatwierdzenia „Planów Odnowy Miejscowości na lata 2016-2022”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIII/163/2017 Rady Gminy Świerzno zmieniającą 

uchwałę Nr XVIII/128/2016 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 września 2016 roku w sprawie 

zatwierdzenia „Planów Odnowy Miejscowości na lata 2016-2022” została przyjęta 14 

głosami za, na 14 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 13). 

i) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych 

lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Wójt Gminy – projekt tej uchwały przedstawiałem na Komisji Rolno-Budżetowej na Komisji 

Oświaty jeszcze nie miałem wiedzy. Uchwałą z dnia 30 czerwca podwyższyliśmy stawki dla 

OSP za udział w akcjach pożarniczych, szkoleniach. Z uwagi na fakt,  że w akcji musi być 

strażak, który posiada uprawnienia, w tym projekcie taki zapis się znalazł. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIII/164/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie 



  

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej została przyjęta 14 głosami 

za, na 14 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 14). 

Ad. 5. Wolne wnioski. 

Radny K. Sominka – co z naprawą dróg, pogoda sprzyja takim pracom. 

Wójt Gminy – wysłałem zlecenie do Pana Książka bo jest tańszy, ale jeżeli od poniedziałku 

nie zacznie zwrócę się do wykonawcy ze Stargardu. Prace miał rozpocząć jeszcze dzisiaj. 

Radny W. Kaproń – na jakim etapie jest podłączenie Starzy do Stuchowa? 

Wójt Gminy – w fazie końcowej jest przygotowanie dokumentacji. 

Radny W. Kaproń – jaka jest opinia Kuratora Oświaty w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej w Gostyniu? 

Wójt Gminy – wiem, że przyszła, ale treści nie znam. 

Radny W. Kaproń – za sprzedaż sieci gazowej otrzymaliśmy 1.300.000.- to jest netto czy 

brutto? 

Wójt Gminy – ta wartość to netto. 

Radny W. Kaproń – koszt całego postępowania sądowego dotyczącego zwrotu środku do 

Urzędu Wojewódzkiego? 

Wójt Gminy – księgowa się tym zajmuje. 

Radny W. Kaproń – jakie sprawy toczą się przeciwko Gminie? 

Wójt Gminy – jedna sprawa dotycząca odtworzenia drogi po montażu kanalizacji 

w Trzebieradzu. 

Rady A. Pawlaczyk – przy przedszkolu w Świerznie likwiduje się piaskownicę, czy to 

prawda? 

Sekretarz Gminy – z tą piaskownicą jest problem, jest ona wysoka i niebezpieczna. 

Propozycja pani Dyrektor aby to usunąć a zamontować dwie bujawki dla dzieci. 

Radny A. Pawlaczyk – taka jest decyzja Pani Dyrektor? 

Sekretarz Gminy - taką decyzję podjęłyśmy wspólnie z Panią Dyrektor, z uwagi na 

problemową sytuację związaną z tą piaskownicą. 

Radny R. Ciślak – z tego co rozmawialiśmy na komisji wynika, że jest tam kwestia naprawy 

desek i przykrywania tej piaskownicy aby chronić ten piach prze zanieczyszczeniami. 

Sekretarz Gminy – ten murek jest dość wysoki i niebezpieczny, a można zrobić mniejszy 

i faktycznie przykrywać tą piaskownicę.  

Radny R. Ciślak – ja wypadków na tej piaskownicy nie stwierdziłem i Pani Dyrektor nic 

o tym nie mówiła. 



  

Na  dzisiejszym posiedzeniu nie ma  Prezesa P.W i K a mam zapytanie do Prezesa. 

W ubiegłym roku Spółka wykaszała u mnie na działce trawę. Koszenie trwało 18 minut,  

a stawka godzinowa policzona 55 zł. Kiedy zamawiałem koszenie powiedziano mi, że za 30 

min około 30 zł. Ja zapłaciłem za godzinę koszenia. Czy Prezes Spółki może sprecyzować 

stawkę godzinową za wykaszanie trawy na terenach prywatnych. Moja działka ma ok. 7 arów, 

Prezes stwierdził, że prawie 8 arów dlatego tyle zapłaciłem. 

Przewodniczący Rady Gminy – to jest pytanie do Prezesa Spółki. 

Radny Kaproń W. - Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stuchowie w swoim sprawozdaniu 

z pracy szkoły zgłosiła cieknący dach, czy coś zostało z tym zrobione? 

Dyrektor SP w Stuchowie – poczyniliśmy już staranie aby ten dach zabezpieczyć, ale 

wymaga on jeszcze napraw. Musimy zaplanować więcej środków na ten cel w budżecie. 

Wójt Gminy – na jednym z posiedzeń Rady Gminy wypowiedziałem się na temat utworzenia 

przedszkola w Świerznie. Został ogłoszony konkurs na składanie wniosków na tworzenie 

przedszkoli. Chciałbym zasięgnąć opinii, czy popieracie ten pomysł. Przygotowujemy się 

jednak do złożenia takiego wniosku, Biblioteka zostałaby przeniesiona do szkoły bo i tak 

muszą być biblioteki w szkołach, a tam byłoby przedszkole. Pani, która prowadzi bibliotekę 

Gminną ma przygotowanie pedagogiczne i może prowadzić w szkole bibliotekę i zajęcia w tej 

bibliotece.  Wniosek o dofinansowanie chcemy przygotować i złożyć, ogłosimy również 

w terenie konsultacje społeczne. Projekt finansowany jest przez 2 lata, potem utrzymujemy 

sami. Na sesji w marcu powiem więcej na ten temat bo już będę więcej wiedział. 

Radny K. Sominka – jakie koszty? 

Wójt – 85% dofinansowania, działania inwestycyjne związane z remontem obiektu 

i wyposażeniem. 

Radny A. Pawlaczyk -  myślę, że nie będzie sprzeciwu bo ten budynek i tak wymaga remontu.  

Chciałbym po sesji małą chwilę porozmawiać z członkami Komisji Oświaty, dlatego proszę 

aby chwilę zostali. 

Sołtys Sołectwa Stuchowo J. Chojnacki – w decyzjach dotyczących o zobowiązaniu 

pieniężny nie ma zapisu, że ten podatek można płacić u Sołtysa a nie tylko na konto Urzędu. 

Przewodniczący Rady Gminy – jak podatnik przyjdzie do Pana to i tak Pan musi przyjąć. 

Sołtys Sołectwa Stuchowo – tak przyjmę ale z tytułu tego zapisu mam mniejszą prowizję. 

Wójt Gminy - Pan już ogłosił, że Pan zbiera podatki. Ponadto jest uchwała o inkasentach. 

Sekretarz Gminy – jest to kwestia organizacji sołtysa. Ponadto podatnicy dużo płacą przez 

internet i nie mamy na to wpływu. 

 Przewodniczący Rady Gminy – korzystając z uwagi, że w obradach uczestniczy Starosta 



  

Powiatu Kamieńskiego Pan Józef Malec mam pytanie, czy są planowane prace na drogach 

powiatowych. Chodzi o drogę Chomino - Krzepocin, tam jest tragedia. 

Pan Józef Malec Starosta Powiatu Kamieńskiego – drogi mamy w coraz gorszym stanie, bo 

środków na ten cel coraz mniej. W minionym tygodniu wyszliśmy na drogi ale deszcze 

spowodowały, iż wstrzymaliśmy te prace. Coś tam będziemy robić, nie podaję terminów. 

Przewodniczący Rady Gminy – czy drogi powiatowe są ubezpieczone. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – tak. Musimy pamiętać też, że są drogi tak zwane Skarbu 

Państw i na nich możemy robić tyle na ile Wojewoda da nam upoważnienia, na drogę Skarbu 

Państwa nie wolno nam wydać ze środków Powiatu ani grosza. Nie możemy ruszyć nawet 

łopatą na takiej drodze chyba, że Urząd Wojewódzki da na to środki. 

Radny R. Wojciechowski złożyłem wniosek na remont drogi brukowej przez Gostyniec. 

Złożyłem wniosek, ale nie otrzymałem  żadnej odpowiedzi. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – co do realizacji wniosku nie posiadam wiedzy. Wiem, że 

taki wniosek był i Dyrektor Zarządu Dróg go otrzymał. Każę odszukać  i polecić dyrektorowi 

aby udzielił odpowiedź na ten wniosek. W zasadzi bruk na drodze jest stałą rzeczą, łatwiej 

będzie podnieść drogę w tych zapadniętych miejscach i zawałować. Natomiast 

pofałdowanego asfaltu w tym roku nie naprawimy, bo mamy dużą inwestycję na Ducinie 

1 kilometr drogi plus dwa mosty. Będziemy robić  ścinkę poboczy i ten bruk w Gostyńcu. 

Sołtys Sołectwa Chomino Pani Elżbieta Jacuniak – składałam wniosek do Starostwa 

o przycięcie gałęzi przy byłej remizie w Chominie bo zagrażają. Pracownicy  byli robili, ale 

tych gałęzi nie obcięli. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – powiedział mi dzisiaj Dyrektor, że jak otrzymają wysięgnik 

wówczas  gałęzie obetną. 

Sołtys Sołectwa Chomino – droga do Pana Hybiak, co z naprawą? 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – Kierownik Zarządu Dróg poinformował mnie, że Pan 

Hybiak ma sam naprawić tę drogę. Taką informację posiadam. 

Radny R. Wojciechowski – przy drodze w Gostyńcu woda zalewa tę drogę, może podczas 

naprawy chodnika można by jakieś ujście tej wody tam robić. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – to jest ciągła spraw związanych z tą drogą. Porozmawiam 

z kierownikiem zarządu co da się tam zrobić. 

Radna J. Klęk – chodnik w Ciesławiu się zapada, rozchodzą się płytki. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – podłoże pracuje. Sygnał przyjąłem. 

Przewodniczący Rady Gminy – czy ktoś z państwa ma jakieś zapytania lub wnioski. Nie 

widzę. Wobec powyższego porządek XXII Sesji Rady Gminy uważam za wyczerpany 



  

i zamykam posiedzenie. Dziękuję. XXII  posiedzenie Rady Gminy zostało zakończone o 15
30

. 
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